

行程特色 Highlights

- 世界自然遺產-搖籃山
- 緑林中的珠光-羅素瀑布
- 塔斯馬尼亞最自然保護區-費爾德山 逃不出的監獄-亞瑟港

天天出發 **举斯馬尼亞環島3天遊 Daily Departure** ncover the Secrets s450/s225起 asmania 3 Day A+B+CItineray Sequence







Tour Fee

團費(AUD) \$450/\$225起

價格 Price	成人 Adult	3-7歲小童 3-7 yrs child	0-2歲小童 0-2 yrs child	
3天遊 Day Tour	\$450起	\$420起	\$225起	
4天遊 Day Tour	\$550起	\$520起	\$275起	
5天遊 Day Tour	\$650起	\$620起	\$325起	
6天遊 Day Tour	\$790起	\$760起	\$395起	

如有特殊需求,請預先通知貴旅行社

If you have any special requirements, please notify your travel agent

	餐食 Meals	抵達(霍巴特)/離開(霍巴特) Arr.(Hobart)/Dept.(Hobart)
3天遊 Day Tour	2早 B	抵達 10/16-03/17
4天遊 Day Tour	3早B	Arr. Before 9:30am前 抵達 04/17-09/17 Arr. Before 9:30am前
5天遊 Day Tour	4早B	
6天遊 Day Tour	5早B	離開 16:30pm後的班機 Dept. After 16:30pm

費用說明 Inclusions/Exclusions

費用包含 Inclusions

酒店:3星級酒店 3 star Motel accommodation

接送:機場來回接送 Airport transfer

交通:巴士交通 Coach transportation

門票:行程上列明的門票費 Admission fee as indicated

導遊:當地優秀國語導遊 Mandarin tour guide

膳食: 行程上列明的早餐 Breakfast as indicated (B = 早餐 Breakfast)

費用不含 Exclusions

國際、國内航班機票及其稅

International airfare, domestic airfare & taxes

小費:當地導遊小費AUD5/天

Tipping AUD5/day payable to the local tour guide

單人:單人差AUD55/人/晚 Single supplement AUD55/person/night

團前、團后酒店AUD85/人含早餐及機場接送 Pre/Post tour hotel \$85pp, incl. breakfast and airport transfer

假期:假期附加費 Holiday Surcharge

升級至4星酒店,加收AUD55/人/晚

Upgrade to 4 star hotel, AUD\$55/person/night surcharge 保險:建議購買各種旅遊保險 Travel insurance (recommended)

行程 Itineray



前往港口區的薩拉曼卡廣場散步,欣賞市區古典的建築及新奇的商店,獨特的氣氛彷彿置身於英國的小鎮一般,非常值得一遊。隨後前往美麗的里奇蒙,沿文物高速公路到達塔斯馬尼亞古老的小鎮。這個古典的小鎮有著長期殖民歷史並蘊含著各種著名的歷史建築,在這裡你將遊覽最古老的橋樑、天主教堂及澳洲最古老的郵局。里奇蒙有很多茶座、畫廊和工藝店。然后到塔斯博物館(星期一休館)一探人類一開始最早探險南極的大本營遊覽威靈頓山,山下綠樹成蔭,花草茂盛,山頂則是怪石嶙峋,寒風撲面。飽覽荷伯特市柏尼島南灣和塔斯馬半島美麗全景,參觀Cascade酒廠以及附近的美麗景色。

Stop at Salamanca Square well-known for its vibrant mix of restaurants, boutique stores and heritage buildings. Visit the Royal Botanical Gardens and discover an impressive collection of plants dating back to the nineteenth century. Drive to Wellington Park to see Mount Wellington, a mountain that ores spectacular views of the city below. Later, we drop in to Cascade Beer Factory and observe the brewing process in making one of Tasmania's most famous beers. Lastly you can visit the oldest Casino in Australia by your own arrangement after tour.



酒店早餐後前往塔斯馬半島,觀賞四大自然奇景:噴水洞、塔斯拱門 、棋盤 道及魔鬼廚房鷹脖灣。隨後前往亞瑟港,在1800年這裡是一個臭名昭著的罪犯流放地,也曾被稱為一台將歹徒曆練成老實的機 器。亞瑟港與塔斯馬尼亞之間隔著一條陝窄地段,周圍是大批鯊魚 出沒的水域,被稱為"逃不出去的監獄",當時的唯一守衛工具是衛兵和處於半饑餓狀態的獵犬。遊船遊覽周邊小島,追尋歷史遺跡,看看至今仍保留監獄建築。

Journey to the Tasman Peninsula and Visit local attractions like the Remarkable Cave, Palmers Lookout and Nubeena and go on a cruise around Port Arthur, which was once a notorious place famous for its convict settlement in the 1800s. See the chilling Penitentiary and Separate Prison amongst a number of other landmarks and learn about the life of the convicts con¬ned within the walls of these buildings.



早餐後,前往第一大城-荷伯特的皇家植物園散步賞花,欣賞花團錦簇的美麗景致。中午前往費爾德山國家公園,是塔斯馬尼亞最老的自然保護區。在雨林中悠閒漫步,觀賞著名的羅素瀑布。

Head to explore the town of Richmond, a fascinating town deeply-rooted in colonial history. This area consists of a number of signi¬ficant heritage landmarks, such as the Richmond Bridge, St John's Catholic Church and the oldest Post O¬ce in Australia. Around midday, we then make our way to Mount Field National Park which is the oldest nature and heritage reserve national park in Tasmania. Take a walk in the ancient rainforest, where this easy walk will take you to the famous Russell Falls.



酒店早餐後遊覽凱特果園,於塔斯馬尼亞的東岸,還有機會品嘗凱特的手工巧克力或鮮製美味的果醬。之後深入菲辛娜半島體驗美麗的東部海島風光。 欣賞酒杯灣,是世界十大最美麗的海灣之一。全長約38公里,此耀眼白沙與 湛藍海水相互輝映的無瑕半月形海灘,與粉紅和灰色相間的花崗岩群峰相映成趣,形成澳洲最美的自然景觀之一。這裡是進行釣魚、航海、叢林漫步、海上划艇、攀岩等活動的絕佳去處,不過也適合靜靜的欣賞壯麗的海岸景緻。下午回程將經過美麗的思旺西。

Pay a visit to Kate Orchard and indulge in their delicious fresh berries. You will have the opportunity to sample some of their chocolates, jams and sweets produced in-house. We then travel onwards to Freycinet Peninsula, a 38km long stretch of pristine coastland. Surrounded by white sandy beaches, aquamarine waters and lush forests and vegetation, this peninsula is also home to Wineglass Bay, considered to be one of the best beaches in the world. In the afternoon, we cross over the town of Swansea.

酒店早餐後遊覽以畫為名的雪菲爾畫鎮,逾30多幅難得一見的壁畫。一幅幅壁畫和鎮上博物館敘述著肯特郡區的歷史,當初是由一群當地人為了要吸引遊客並想打造與其他城市不同的特色而想出的點子,就是在房子及團牆上作畫而這個點子也成功的打響了這個小鎮的名聲。參觀蜂蜜農場,品嘗天然蜂動的甜蜜滋味。遊覽搖點上是塔斯馬尼亞省荒野世界遺產區一部份,這裡是古代冰河的遺跡,隨處可見的瀑布、峭壁和湖泊,還有幾乎沒有人為破壞的野生動物棲息地。漫步鴿子湖,欣賞潭面無風的美景。

Today we travel to Sheffield, the town of murals, on the north-west coast of Tasmania. See the murals scattered throughout the town and unearth the profound history behind each one of them. Next, we take a tour through a Honey Farm and taste some natural honey before visiting the majestic Cradle Mountain, one of the four summits of the mountain range. At the base of the mountain, we will visit Dove Lake, a popular destination perfect for nature walks and views of breathtaking sceneries.



朗塞斯頓是塔斯馬尼亞第二大城市,她擁有維多利亞式的建築,到處瀰漫著舊日歷史的氛圍。距離城市只有15分鐘,便可到達卡德奈特峽谷保護區,可乘坐索道吊車(\$15)飽覽四面環山的峽谷。向北開車 10分鐘,就到達塔斯極具盛名的酿酒窖塔瑪河谷。前往Swiss village 瑞士文化村,盡享歐洲小鎮的風情。在12月到1月參觀飄絲薰衣草園(\$15),可挑選薰衣草小熊和周邊薰衣草產品。(南半球最大薰衣草莊園,按季節)非薰衣草的季節會直接去到宮崎駿筆下的Ross小鎮,之後參觀澳洲第三古老的橋到羅斯麵包店,自費亨用剛壯爐的美食。經歷Brady's lookout,獨特的觀景台欣賞整個朗塞斯頓的美別。最後是維多利亞女王博物館和藝術館是朗賽斯頓的藝術、文化和創作中小,也是了解當地歷史的門戶。它因擁有澳大利亞殖民時期藝術、裝飾藝術和設計、塔斯馬尼亞歷史收藏而享譽全國。是澳大利亞最大的地區博物館。

Launceston is Tasmania's second largest city and is decorated by elegant architecture in Edwardian and Victorian styles. Only 15 minutes away from the city, Visit the Cataract Gorge Reserve. There we can enjoy the valley surrounded by mountains by cable car (\$15). Only 10 minutes driving towards north, visit Tamar Valley. In December and January, travel onwards to the Bridestowe Lavender Farm (\$15); here we can buy the very popular lavender bear. (It is the largest lavender farm in Southern hemisphere-seasonal). Alternatively we might go to Ross town. Next, Head over to the third oldest bridge in Australia (Ross Bridge) and go to the Rose Bakery to enjoy fresh-baked dishes (own expenses). Via Brady's lookout, a unique observation deck to enjoy the beautiful scenery of whole Launceston, we will visit the Swiss Heritage Village, enjoy European style town. Finally, we will visit the Queen Victoria Museum and Art Gallery (QVMAG) which is located in Launceston. QVMAG is the center of Launceston's arts, culture and creative work and natural science collections. It is Australia's largest Regional Museum.



此傳單所列的團所有節目安排按當地狀況決定,本公司有權適時調整瀏覽安排,並保留 最終決定和解釋權。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不 可抗拒等因素所引起的額外費用,本公司不承擔任何責任。

Silver Star Travel reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of all tours on this brochure. Silver Star Travel acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which Silver Star Travel has no control.